一聯合動態 United News

喜訊

Congratulations

本院校董會主席岑才生先生於二零零七年十二月 十一日獲香港大學頒授名譽大學院士榮銜。

Mr Shum Choi Sang, Chairman of the College Board of Trustees, was conferred the Honorary University Fellowship from the University of Hong Kong on 11 December 2007.



13/11/2007 校友講座第四講

4th Alumni Talk



書院邀得一九八五年政治與行政學系校友,香港生產力促進 局總裁馮永業先生擔任校友講座第四講主講嘉賓,以「由AO 到quango:香港政治生態的轉變」為講題。

The College invited Mr Wilson Fung, Director of Hong Kong Productivity Council, to deliver a talk to UC students on "From AO to quango - The Change of Hong Kong Politics". Mr Fung is a 1985 alumnus, majoring in Government and Public Administration.



參與校友講座的同學與馮校友及一衆嘉賓合照。

UC students posed a photo with Mr Fung and all the guests.

14/12/2007 聯合書院教職員聯誼會 - 聖誕聯歡會 **United College Staff Association - Christmas Party**





七十多位同事出席參加聯歡會,場面熱鬧。院 長馮國培教授致送BINGO獎(上圖)及大獎(左 圖) 予多位幸運兒。

More than 70 staff members participated in the Christmas Party. Professor Fung Kwok Pui, College Head, presented the BINGO prizes (top) and lucky draw grand prize (left) to the lucky winners.

聯合書院領袖訓練學會 17-18/11/2007 乘風航活動

Adventure-Ship Programme by UC **Leadership Training Society**





名聯合同學透過參與乘風航海上歷奇訓 練,建立自信和自尊。

22 UC students participated in the Adventure-Ship training programme to build up selfesteem and confidence through sea adventure.

「海上跨文化學院」慶祝完成首行 任務典禮 18/12/2007

"The Scholar Ship" Arrival Ceremony



大學協理副校長蘇 基朗教授(中)與本 院工商管理學士綜 合課程三年級戴文 玲同學(左)一同出 席「海上跨文化學 院」慶祝完成首行任 務典禮。戴同學獲

書院及「海上跨文化學院」合共提供美金一萬元之獎 學金,於二零零八年一月出發參與為期四個月的海 上學習計劃。

Professor Billy So, Associate Pro-Vice-Chancellor (centre) and Ms Elaine Tai (left, BBA Year 3), attended the Scholar Ship's Arrival Ceremony in Hong Kong. Miss Tai will receive an award of US\$10,000 from the College and the programme organizer for attending this ocean going study programme commencing January 2008 for 4 months.